
Title (en)
SPRAY ELECTRODE AND ELECTROFILTER WITH SUCH A SPRAY ELECTRODE

Title (de)
SPRÜHELEKTRODE UND ELEKTROFILTER MIT EINER SOLCHEN SPRÜHELEKTRODE

Title (fr)
ÉLECTRODE DE PULVÉRISATION ET ÉLECTROFILTRE DOTÉ D'UNE TELLE ÉLECTRODE DE PULVÉRISATION

Publication
EP 4056282 A1 20220914 (DE)

Application
EP 21161869 A 20210310

Priority
EP 21161869 A 20210310

Abstract (en)
[origin: CN115069421A] The invention relates to a spray electrode (1) for an electrostatic filter, consisting of a strip (10) extending in a plane and
having a longitudinal axis (L), said strip having, on its longitudinal edges, a plurality of spray tips (11) extending transversely to the longitudinal axis
(L), said spray tips (11) each having a base section and a tip section (110, 111), the base section (110) extends in the plane and the tip section
(111) is arranged on two longitudinal edges oppositely at an angle (alpha) with respect to the plane. The invention further relates to an electrostatic
filter comprising such an injection electrode.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Sprühelektrode (1) für einen Elektrofilter, gebildet aus einem sich in einer Ebene erstreckenden Blechstreifen (10)
mit einer Längsachse (L), der an seinen Längsrändern mit quer zur Längsachse (L) abstehenden Sprühspitzen (11) ausgebildet ist, wobei die
Sprühspitzen (11) jeweils einen Fuß- und einen Spitzenabschnitt (110, 111) aufweisen, wobei die Fußabschnitte (110) in der Ebene verlaufen und
die Spitzenabschnitte (111) an beiden Längsrändern entgegengesetzt um einen Winkel (a) gegenüber der Ebene geneigt angeordnet sind. Es wird
ferner auch ein Elektrofilter mit einer solchen Sprühelektrode angegeben.
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